
Protokół 

z zebrania Zarządu Stowarzyszenia Absolwentów UPP 

w dniu 25 sierpnia 2021 r. 

Program zebrania obejmował: 

1. Otwarcie. 

2. Dyskusja nad sprawozdaniem za lata 2016-2021 

3. Dyskusja w sprawie przygotowań do Zwyczajnego Walnego Zebrania Delegatów na koniec 

 kadencji aktualnego Zarządu. 

 - termin i miejsce 

 - wybór delegatów - w oparciu o zapisy par.13 Statutu 

 - zaproszenie gości 

 - propozycja powołania kolejnych członków honorowych 

 - program WZD 

 - inne kwestie 

4. Dyskusja nad proponowanymi zmianami w Statucie Stowarzyszenia. 

5. Zakończenie zebrania 

ad.1. W zebraniu wzięło udział 9 członków Zarządu.  

Kolega Maciej Strawa przekazał uczestnikom zebrania informację o materiałach archiwalnych 

pozostawionych przez śp. profesora Tadeusza Cybulko. Zostały one pieczołowicie zabezpieczone 

przez nabywców mieszkania po Profesorze. Archiwalia zostaną przekazane do Muzeum po wstępnej 

ich analizie przez Wydział LiTD. Kolega Strawa poinformował także o planowanej na 27 sierpnia 

imprezie w Muzeum Łowiectwa w Uzarzewie, w ramach której będzie można obejrzeć prace 

uczestników plenerów malarskich w Zespole Szkół w Goraju oraz artysty plastyka Bogusława Doby. 

ad.2. Członkowie Zarządu otrzymali projekt sprawozdania z działalności Zarządu Stowarzyszenia w 

latach 2016 - 2021. Po dyskusji jednogłośnie przyjęto i zaakceptowano proponowany tekst. Wymaga 

on jedynie redakcji stylistycznej i uzupełnienia o działania, które będą miały miejsce w dalszym czasie. 

ad.3. Z pewną dozą prawdopodobieństwa można przyjąć, że Walne Zebranie Delegatów odbędzie się 

w lutym 2022 roku. W związku z tym należy uzgodnić z Władzami Uczelni konkretny termin i miejsce 

zebrania.  Najlepszym miejscem do odbycia WZD będzie sala w Biocentrum, gdyż jej wielkość 

umożliwi bezpieczne ulokowanie około 80 uczestników.  

Zgodnie z  paragrafem 13 Statutu Stowarzyszenia delegatów proponują wydziały w ilości 10 

delegatów z każdego wydziału. Realnie oceniając sytuację należy wstępnie zaproponować dziekanom 

wydziałów wykazy delegatów do ich akceptacji. Niezbędne jest także pilne urealnienie wykazu 



członków, gdyż bardzo duża ich liczba jest w podeszłym wieku, a także należy spodziewać się 

nieaktualnych danych adresowych. 

Zarząd przedstawi  na WZD wniosek aby na członków honorowych Stowarzyszenia powołać: byłego 

rektora profesora Jana Pikula, byłego wojewodę i senatora dr. Włodzimierza Łęckiego oraz dyrektora 

Muzeum Narodowego Rolnictwa i Przemysłu Rolno-Spożywczego w Szreniawie dr. Jana Maćkowiaka. 

Prezes Zarządu zobowiązany został do przeprowadzenia rozmów z rektorem prof. Krzysztofem 

Szyszkiewiczem oraz z prof. Januszem Olejnikiem, których poprosimy o wygłoszenie wykładów w 

trakcie WZD. 

ad. 4. Prezes zaproponował następujące zmiany do Statutu Stowarzyszenia 

1. Wprowadzenie rocznych składek członkowskich nie rezygnując z  jednorazowego wpisowego. 

2. Zmienić sposób wybierania władz Stowarzyszenia poprzez organizowanie Zjazdów wszystkich 

 członków (raz na 5 lat) a nie delegatów. 

3. Tworzenie kół w ramach Stowarzyszenia. 

ad. 1. W ramach dyskusji członkowie Zarządu odrzucili projekt rocznych składek członkowskich 

argumentując to m.in. problemami z egzekucją tego obowiązku. Jednocześnie zaproponowano aby w 

par.16 ustęp 1.3. wykreślić słowo "ofiar"  a po słowie "darowizn" dodać "i dobrowolnych wpłat 

członków". 

ad.  2.  Większość obecnych na zebraniu członków Zarządu popiera dotychczasową formułę wyboru 

delegatów, ale ponieważ zgodnie z par.13 ust.5 "Regulamin wyboru delegatów określa każdorazowo, 

przed Walnym Zebraniem Delegatów, Zarząd Stowarzyszenia" , należy tak opracować ten regulamin 

aby był transparentny i nie budzący obiekcji.  

Należy też utrzymać zapis z par.13 ust.6 "Delegaci do Walnego Zebrania wybierani są spośród 

członków Stowarzyszenia, reprezentujących wszystkie wydziały Uniwersytetu Przyrodniczego w 

Poznaniu."  Kolejne zdanie z tego ustępu, że "Każdy z wydziałów wybiera do 10 delegatów, których 

kadencja trwa od wyboru do kolejnego zjazdu" należy wykreślić gdyż brak jest podstaw aby to 

wydziały decydowały o delegatach na Walne Zebranie niezależnego Stowarzyszenia. 

W dalszym ciągu do rozważenia pozostaje jednakże proponowana zmiana, aby wybór członków 

Zarządu i Komisji rewizyjnej oraz podjęcie innych decyzji zgodnie ze Statutem odbywał się 

bezpośrednio przez wszystkich przybyłych na zjazd członków Stowarzyszenia. Niezbędne jest w tym 

przypadku urealnienie wykazu członków.  

ad.  3.  Propozycja została odrzucona. 

Na tym zebranie Zarządu zakończono. 

Protokołował: Piotr Grygier 

 

 


